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REUNIÓ AMB LA CONSELLERA D’INTERIOR I EL SEU EQUIP 

Avui el CAT s’ha reunit amb la Consellera d’Interior i el seu equip (el DG de la Policia, el Secretari General, el Cap de 

Gabinet, la DG d’Administració de Seguretat i el Cap de Relacions Institucionals), ha estat una reunió cordial, un primer 

contacte, on els protocols no escrits diuen que toca fer la carta als Reis, explicar què volem, quines mancances tenim, i 

quines son les prioritats del nostre sindicat, i això hem fet, els temes exposats han estat: 

1- La despolitització del CME: aquesta demanda també la porta el Departament d’Interior entre les seves prioritats, 

però aquí al CAT hem estat prou valents com per expressar que potser no ha estat gaire encertada la persona que 

han triat com a DG de la Policia, doncs a ningú se li escapa que ha estat un dels nostres membres més polititzats 

i mediatitzats de tots els temps. Esperem que pugui eliminar aquesta característica en l’etapa que ara inicia i sigui 

capaç de mantenir al Cos de Mossos lluny de batalles i conflictes polítics. 

2- Prioritzar en la professionalització del CME i en la seguretat dels seus membres: això vol dir que hem 

demanat més personal (de totes les categories), més i millor material (com exemple hem parlat de les càmeres 

unipersonals, pensem que poden ser una eina molt valuosa per la nostra seguretat personal i jurídica). Aquest 

apartat ha de venir regulat amb l’aprovació d’un Pla de Carrera Professional que garanteixi itineraris laborals, 

formació continuada, manteniment físic i psíquic, que racionalitzi els horaris i la jornada laboral (el decret de jornada 

és de l’any 1996, no cal dir res més). 

3- Actualitzar el nostre reglament de Règim Disciplinari: Li hem fet saber que és un règim que s’aplica de manera 

arbitrària (no és tant el que fas, sinó qui ets -qui t’avala o qui et busca-), sense garanties, sovint amb actituds per 

part dels i les agents que fan tasques de policies que deixen molt que desitjar, amb un poder que sovint supera el 

de l’àmbit penal. Han tingut algunes errades que han deixat un mal irreparable. 

4- Revisar el tractament que es realitza dels membres del CME que pateixen discapacitats, que els hi cal una 

adaptació del lloc de treball o una plaça en segona activitat: sovint aquestes persones són vistes com una 

càrrega i un impediment per tenir en el seu lloc una persona amb plena operativitat, fet que genera maltracta i 

sentiment de rebuig. Hem d’aconseguir dignificar aquestes situacions, al CME hi ha lloc i feina per tots!. 

5- També hem demanat millorar la defensa jurídica dels mossos: cal que els mossos ens sentim protegits 

jurídicament, aquesta tasca fa temps que l’assumim els sindicats amb els nostres serveis jurídics, però això no pot 

ser així, el Departament ha de ser el primer interessat en donar-nos una bona resposta i defensa jurídica, cal 

recuperar el lideratge d’aquesta defensa, que es pugui activar aquest servei en qualsevol moment del dia i durant 

tots els dies de l’any, que quedin clars els circuïts, qui et representa i com ho farà. 

6- Revisar especialitats i nivells: actualment hi ha tasques sense especialitat que requereixen un nivell d’expertesa 

i especialització alt o que tenen condicions laborals d’especial penositat, estem parlant de destins tals com OAC, 

ACD, les Sales, els GAV, OS... cada cop costa més trobar persones voluntàries per realitzar aquestes tasques, 

per tant, cal incentivar aquests llocs de treball amb un complement econòmic que pugui ajudar a què les persones 

que fan aquestes feines se sentin una mica recompensats i valorats.   

7- Per quin model de “sales” aposten?: Amb la macro sala del 112 de Reus s’han enganxat els dits, no ha estat el 

que esperaven i d’aquella decisió se n’ha ressentit el Cos, la ciutadania i els companys que han de treballar a les 

Sales. De fet, el grup parlamentari socialista va demanar i aconseguir aprovar al Parlament el retorn de la sala de 

Lleida, que recordem que donava resposta a la Regió Policial de Ponent i la del Pirineu.  

La Consellera ens ha donat resposta clara sobre dos d’aquests 7 punts: volen retornar al sistema de sales d’abans, 

l’actual es va realitzar així per manca d’efectius i també volen recuperar la defensa jurídica i millorar-la. Esperem que 

sigui així i ho faci amb certa celeritat. Tota la resta ho estudiaran, molts dels punts es troben en la seva agenda, ha 

comentat que volen elaborar un bon pla de formació, apostar per la territorialitat. I s’ha debatut el tema de les càmeres 

unipersonals, doncs pensen que legalment estan en un estadi amb certa ambigüitat legal i volen que això es porti a 

terme amb una total seguretat jurídica. El DG de la Policia només ens ha fet saber que per la seva part garanteix que 

el règim disciplinari s’aplicarà per tothom igual, les seves paraules han estat “igual tracte per igual conducta”, estarem 

amatents i alertes, si bé tots sabem (ell també) que mai hi ha dos casos exactament iguals. 
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